
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 16. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 383
Ministeren bedes i forlængelse af skatteministerens besvarelse af spørgsmål 3
vedrørende L 43 den 26. november 2008, redegøre for, hvad ministeren har
gjort for at sikre kort sagsbehandlingstid i forbindelse med de forventede klager
over den almindelige vurdering 2007, hvorom ministeren skriver: ”Indlednings-
vis bemærker jeg, at jeg er bekendt med, at den almindelige vurdering i 2007
har medført en stor sagstilgang til vurderingsankenævnene. Det er dog ikke
noget, der kommer fuldstændig bag på SKAT. Det har altid været sådan, at
tilgangen af sager til vurderingsankenævnene svinger kraftigt i takt med ejen-
domsvurderingerne, modsat skatteankenævnene, som har haft en mere jævn
sagstilgang.” Herunder ønskes oplyst, om der er en generel praksis i SKAT ve-
drørende bemandingen, som skal sikre borgerne kort sagsbehandlingstid ved
klager i forbindelse med den almindelige vurdering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Thomas Jensen (S).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 30. marts 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Thomas.Jensen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
formand
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